
1 

 

 

  
 

ELVERUM KOMMUNE 
 

Møteprotokoll 
 

Driftsstyremøte ved Elverum ungdomsskole  
  

 
Tilstede 
 
Joakim Ekseth(politisk rep.) 
Hjørdis Bjølseth(rektor) 
Marta Skorem(Skolenes landsforbund) 
Håkon Warø (FAU leder) 
 
 
Ikke tilstede:  
Elisabeth Sørdal(tillitsvalgt utdanningsforbundet) 
Hege Elin H. Norman (Delta) 
Kjersti Rønningen Draganovic  (FAU) 
Alicia Humberset(elevrådet) 
Simen Sveen(elevrådet) 
 
 
 
 
 
 
Møtested 
 

Elverum ungdomsskole 
 

Møtedato/tid 
 

11. juni 2020 kl. 18.00 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste. 
Godkjent uten kommentar 
  
Godkjenning av protokoll fra møte 28. januar 
 
Protokollen ble godkjent uten kommentar. 
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Saksliste 
     
Skolesaker: 
 
Sak 06/20 Økonomi/rammer 
 
Skolen har et mindreforbuk. Det skyldes uforutsette refusjoner og sykelønnsrefusjoner. Vi har ikke 
klart å hente inn vikarer på korttidsfravær, samt at vi har vært stengt ned unde covid-19 har generert 
et mindreforbruk på vikar. Vi har brukt mye penger i mai og juni etter oppstart da vi har hatt 8 ekstra 
grupper for å kunne møte smittevern. Vi har valgt å kjøre dette ut skoleåret for å skape stabilitet for 
elevene og de ansatte. Vi vil ikke få økte rammer for høsten selv om det går 3 fulldekningselever ut 
og 9 fulldekningselever kommer inn. Det skal ut fra dagens situasjon gå bra, hvis ikke må vi legge inn 
avik. Det er også søkt om tilskudd fra Imdi. 
 
Skolen har faste møter med økonomi og det er bra. 
 
 
Sak 07/20 Evaluering av skoleåret 2019-2020 
 
Skoleåret har vært spesielt med tanke på nedstening. Frem til da hadde året vært som normalt. Se 
eller uttalelser fra elevene og de ansatte. Skolen har gjennom året arbeidet med fagfornyelsen, og vi 
har hatt fokus på overordnet del og arbeidet med verdisyn og visjon. Det er utarbeidet en pedagogisk 
plattform, og vi jobber kontinuerlig med skolemiljøet. Vi har gjennom året arbeidet med noen saker. 
Vært inntrykk er at dette er i bedring eller har løst seg. Vi følger uansett opp sakene videre. Skolen 
har ikke hatt saker hos Fylkesmannen. 
 
Under nedstengingen opprette vi et miljøteam. De hadde mye å gjøre, og vi er glade for at vi fikk til 
dette. Ellers ser vi at vi burde startet med undervsining på nettet tidliger. Det var en utfordring 
knyttet til IKT og det at skolen ikke har 1:1 dekning på pc. Vi lånte ut mye utstyr, men vi har ikke til 
alle. Kommet retningslinjer nå på at skoleeier må sørge for utstyr, også digitalt utstyr. Vi håper det 
blir etterfulgt av skoleeier. 
 
Oppstarten 11. mai har gått bedre enn ventet, og elever og ansatt har gjort en kjempe jobb. Vi er 
også svært fornøyde med de som har kommet inn på kort varsel i midlertidige stillinger for å avhjelpe 
situasjonen.  
 
Skolen har hatt tre lærere i etter- og viderutdanning, matematikk, norsk og programering.  
 
 
Sak 08/20 Neste skoleår 
 
Vi er nå i gang med å planlegge neste år. Både poster og planer til lærerne er under arbeid. Vi har 
rekrutert inn noen nye lærere, men det er en bekymring rundt at antall søker går ned og at vi ikke 
helt kan konkurere med Hamar-regionen. Fordelen med ungdomsskolen er at vi kan tilby et stort 
fagmiljø hos de ansatte. Hva en nedgang i antall elever betyr for dette er usikkert fremover med 
tanke på at lærere nå kommer med masterutdanninger.  
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I år har det vært mange søkere med norsk-kompetanse, men det er svært få med utfdanning i 
fremmedspråk. Det er trender på lærerstudenter, og det kan se ut som det er færre som tar naturdag 
og matemaikk nå enn tidligere. 
 
Klasselister for kommende 8. trinn er også klare, samt romfordeling. Er en del elever med ulike behov 
som binder en del bruk av rommene. Skolen har også de tre siste årene måtte endre på rom slik at 
elevene fysisk har kunne komme inn på skolen. 
 
Sak 09/20 Spesialpedagogikk – situasjonen 
 
Skolen har et høy spesialpedagogisk tilrådning. Det er mange fulledekningselever. Vi er i gang med å 
se på dette, og hva årsakene kan være.  
 
 
Sak 10/20 Eventuelt 
 
- Det blir avslutning for 10. trinn, men teamsvis. Det er avklart med kommuneoverlegen. 
-  
 
Orienteringssaker: 
 

 FAU 
- Situasjonen rundt korona er ikke avklart, og det er spørsmål hvordan dette blir til høsten. 
Hvis FAU skal bidra med noe må skolen si ifra. 
- På sist FUA-møte snakket vi om elevstyrt utviklingssamtale, og balansere den opp mot 
foreldres behov. 
- Ønsker å fortsette å se på ulike aktivitetr som FAU kan gjennomføre. 
- Vi må se på hvordan vi skal få rekrutert breder til FAU, gjerne de sammen som stiller. 
- har en opplevelse av at de fleste eleven trives på skolen. 
- Vært natteravn, og det har gått bra. 
  

 Elevrådet 
 
Se vedlegg 
 

 Fagforeningene 
 
Se vedlegg 
 

 Politisk representant 
- Det er løpende møter, men digitalt. Kirkeby ble på sist møte vedlagt nedlagt. 
Ungdomstrinnet på Hanstad og en evntuell flytting utsettes til 2021. 
- strategikonferansen er flyttet fra juni til september. 
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Neste møte: avtales til høsten 
 
 
 

Elverum 24. juni 2020 
 
 

Hjørdis Bjølseth 
sekretær driftsstyret 


